
 

 

Geachte  

  
Helaas ben ik verhinderd de bijeenkomst vanmiddag bij te wonen. 
De brief van 30 april jl. heb ik met belangstelling gelezen. 
  
Ik waardeer de inzet vanuit diverse gremia om de overlast nu en in de toekomst te 
voorkomen.  
Inzet van mensen en middelen is echter beperkt mogelijk, zoals ook werd genoemd in de 
bijeenkomst op 4 december 2023. 
  
Verzoek 

Ik verzoek daarom met klem oplossingen te zoeken in technische toepassingen. 
  
Situatie 

Als het skatepark wordt verbouwd tot een aantrekkelijke plek, dan verwacht ik dat de 
geluidsoverlast vanuit het park zal stijgen. 
Geluid draagt ver, ook over het water.  
Ik woon sinds 1997 aan de Hermanastins en ervaar met name veel geluidsoverlast, met 
name bij mooi weer.  
Met de komst van de voetbalkooi is dat erger geworden. Het wonen aan een park heeft zijn 
charme daardoor behoorlijk verloren. 
  
Vanaf 22.00 uur moet het wat mij betreft gewoon stil zijn.  
Geen geschreeuw, geen knetterende brommertjes in een rotvaart over het fietspad, geen 
harde muziek. 
Geen twintigers die hun opgepimpte auto's voor mijn deur parkeren om te gaan hangen bij 
de voetbalkooi en bij vertrek hun afval in mijn tuin dumpen. 
Ik begrijp dat dat middels handhaving niet is op te lossen. Er kan niet iedere avond/nacht 
op worden toegezien.  
  
Oplossingen 

Technisch is er veel mogelijk. Ik zit er niet in, maar kan zo al het volgende bedenken: 
 een internetverstoorder in een straal van 50 meter rondom skatepark en 

voetbalkooi vanaf 22.00 uur; 
  bij het Gezondheidscentrum hangt een apparaat dat een irritante fluittoon 

produceert dat ouderen niet - meer - kunnen horen, jongeren vinden het heel 
irritant. Het is een effectieve oplossing gebleken tegen hangjongeren op het zitje 
voor het centrum. 

 drempels / snelheidsvertragers op het fietspad om snelheidsduivels te 
ontmoedigen. 

  
... en zo zijn er vast meer oplossingen te vinden die het mensenwerk kan ondersteunen.  
  



 

 

Ik begrijp dat er iets moet komen voor de jeugd rond 14 jaar. Jeugd rond 14 jaar hoort na 
22.00 uur niet meer op straat rond te hangen. Verhoging van de leefbaarheid voor de jeugd, 
mag niet ten koste gaan van de leefbaarheid van andere leeftijdscategorieën. Voorbeeld: 
met de komst van de voetbalkooi zijn de zitjes en de 'wipkippen' op het bestrate 'rondje' 
weggehaald. Dat terwijl daar vaak moeders met jonge kinderen zaten, samen met 
bewoners van de Parkflat. Ik genoot erg van de menging van leeftijdscategorieën die 
daardoor ontstond. Iets waar in de huidige tijd het positieve effect juist van is onderkend. 
Echt heel erg jammer dat dat weg is.  
  
In het vertrouwen dat mijn suggesties serieus worden overwogen, wacht ik de 
ontwikkelingen en uw reactie af.  
  

 

 

 

 
 




